

Referat kjernegruppemøte Øverland Andelslandbruk 27.08.2020

Stabburet kl 18.00-21.30

Til stede: Annette, Kirsti Marie, Peter (gikk etter sak en), Liv, Henrik, Håkon og Cecilie (ref).

Sak	Innhold	Ansvarlig	Ev dato
<b>Fritt ord – hva er vi opptatt av?</b>	Møte med NV gikk bra, oppsummerer under eventuelt	Alle	
<b>1. Oppsummering og løsning av konflikten for 2020</b>	<p>Møtereferat 16.06 er godkjent.</p> <p>Kjernen forsøker å finne en minnelig løsning i en vanskelig situasjon.</p> <p>Alle i kjernen uttrykte sine meninger og kjerneleder skal utarbeide en konklusjon.</p> <p>Kjernen ønsker å finne forsonende løsninger. Likevel er det avgjørende at alle involverte respekterer løsningen.</p> <p><u>Vedtak:</u> Liv, Raymond (skal forespørres) vil tilby nye samtaler og fortsette arbeidet de begynte på før sommeren. Deres konklusjon vil være førende.</p> <p>Peters forslag, i tillegg: At Ineke kommer tilbake onsdag fra hun kommer tilbake fra ferie denne uken. Dette ble nedstemt med begrunnelse i at det er for tidlig og at vi avventer samtalene.</p>	Alle	
<b>2. Dyrkingen: Håkon informerer –</b>	<p>Situasjonen på jorden; Håkon er skuffet over det dårlige salatfeltet (for varmt i drivhuset på en så runde, ute vokste de ikke), det store kvekeproblemet og ser at jorda er utarmet pga for lite gjødsling.</p> <p>Bønner og salat blir spist av rådyrene nå og vi har satt opp fugleskremsel.</p>	Håkon	

Stabburet kl 18.00-21.30

Til stede: Annette, Kirsti Marie, Peter (gikk etter sak en), Liv, Henrik, Håkon og Cecilie (ref).

Squash og agurk vokser ikke mer nå. Det blir trolig bare poteter i vinterlageret i år.

Besøket av Thomas ga konklusjon at vi ønsker å flytte grønnsaker vi sår mye av og som høstes mye er nærmere Hagejordet. Han kommer tilbake om fire uker for å se prosjektet med duk på jordet av egen interesse.

Solhatt blir spurt om selvbestøvende bønner.

Eventuelt bruke pellets, Tikki vil kjøpe kugjødsel fra Kongsgården for å bedre jordkvaliteten.

Kål var for lenge i potten, de ble dårlig (for grunt) plantet og de fløt opp i regnværet. Gresskar og squash må også plantes bedre.

Håkon er Hovedgartner i 2020. Tikki skal bli Hovedgartner i 2021.

Grønne Fingre; presentere plan for andelshaverne i Hjørnet. Lørdag i to timer for å pusse løk. Skal skrive om planer for potetoptak.

Investeringer neste år kommer senere, dyrkerne lager nå mange planer fremover. Flere markvandring planlagt, til andre andelslandbruk fremover.

### 3. Høstakkefesten

Hva finnes av muligheter innenfor smittevernreglene?

Alle – Anne Marie, Annette

Stabburet kl 18.00-21.30

Til stede: Annette, Kirsti Marie, Peter (gikk etter sak en), Liv, Henrik, Håkon og Cecilie (ref).

	<p>Ideen er at vi ikke lager mat sammen – alle tar med piknik, quizer, sosialt samvær og vi kan lettere holde på smittevernreglene. Skriftlig påmelding. Avstand.</p> <p>Skal presisere at vi har en fast dato, tredje eller fjerde søndagen i september, Høstjevndøgn og etter Steinerskolens høstmarked.</p>	
<b>4. Saker til informasjon i arbeidsgruppen: Snekkergruppa, hønegruppa og urtegruppa</b>	<p>Snekkergruppa skal bygge gelender, solide benker på jordene og Håkon vil bygge benk med pergola ved skjulet.</p> <p>Hønegruppa har ikke tegninger ennå, men vi får dem når de er klare. Hvordan skal de feste dette til bakken? Vi distribuerer tegningene når de kommer.</p> <p>Urtegruppa har ikke hatt tautrekker på gården denne sesongen på grunn av Korona. Mange medlemmer har holdt i arbeidet i år og det fungerer.</p>	Alle
<b>5. Oversikt over antall andelshavere, ny arbeidsgruppe</b>	<p>Vi har 102 nye andelshavere og har 343 andeler solgt og betalt.</p> <p>230 barn og ungdom er påmeldt.</p> <p>Vi har geografisk fordeling.</p> <p>Av 299 påmeldinger er 41 påmeldinger med 2 andelshavere, ca 13%.</p> <p>Raymond er med i arbeidsgruppa – spørre Thomas, og Håkon blir med.</p>	Håkon
<b>6. Økonomi</b>	<p>I tillegg til underskuddet presentert på kjernemøte 16.06 får vi ytterligere 11.700 kr. i underskudd på posten ferieavløser. Det er godkjent av Annette, Liv og Raymond.</p>	Cecilie/Annette

Stabburet kl 18.00-21.30

Til stede: Annette, Kirsti Marie, Peter (gikk etter sak en), Liv, Henrik, Håkon og Cecilie (ref).

	<p>Vi skal også betale avdrag på 2019 leien til Norges Vel i 2020 og det er ikke med i budsjettet.</p> <p>Tall ble ikke klare (misforståelse) og blir sendt ut før neste møte.</p>	
<b>7. Visjonsdokumentet</b>	<p>Arbeidsgruppe med Annette, Kirsti Marie og vi skal spørre flere og invitere Tikki til å bli med inn i gruppen. Det er plass til flere i denne gruppen også.</p>	Alle/Cecilie
<b>8. Eventuelt</b>	<p>Live; sende e-post om at budsjettet er brukt opp for i år.</p> <p>Honning; Arlene, dersom noen er interessert ta kontakt med henne på e-post.</p> <p>Vaskelisten:</p> <p>30.8 Raymond/KM 6.9 Raymond <u>Merknad: Jolien vasker selv herfra</u> 13.9 Cecilie 20.9 Anette 27.9 KM 4.10 Annette 11.10 Liv 18.10 KM 25.10 Cecilie 1.11 Henrik</p> <p><u>Norges Vel møte:</u> Vi er fornøyde med møte. Kontrakten med oss har klausul om krav til økologisk produksjon og mislighold, så bør de også ha det med i</p>	Cecilie

Referat kjernegruppemøte Øverland Andelslandbruk 27.08.2020

Stabburet kl 18.00-21.30

Til stede: Annette, Kirsti Marie, Peter (gikk etter sak en), Liv, Henrik, Håkon og Cecilie (ref).

kontrakt med Grimsen (sender e-post). Avtale mellom oss og Grimsen, om tilbakekalling med ett års varsel, bør formuleres etter at Jordleiekontrakten mellom NV og Grimsen er på plass.